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YMT – CKR CLC Tour with 

 “Excavator” STEAM Workshop For Methodist School 

 

Echoing the promotion of STEAM education, the Yau Ma Tei East and Yau Ma Tei West Project Teams 

collaborated with Methodist School in hosting a tour of Ma Tau Kok Community Liaison Centre with 

STEAM workshop on 20 April 2024. The Project Teams introduced the Central Kowloon Route Project 

and Yau Ma Tei Contract to students. Through the various interactive facilities at the Community 

Liaison Centre, students experienced the construction works and learned more about the benefits of 

the C.K.R. as well as the features of the Yau Ma Tei East and Yau Ma Tei West Contracts. The STEAM 

workshop allows students to understand how the excavator plays parts in constructing CKR through 

the D.I.Y. workshop on excavator model.  

 

油麻地 ─ 循道學校參觀社區聯絡中心及 

「挖土機」STEAM工作坊 

 
為響應 STEAM 教育的推廣，油麻地東和油麻地西工程團隊與循道學校在 2024年 4月 20日參觀

馬頭角社區聯絡中心及舉辦 STEAM 工作坊。工程團隊向學生介紹了中九龍幹線工程、油麻地東

及油麻地西工程。透過社區聯絡中心的各項互動設施，同學體驗了工程工作，並了解到中九龍幹

缐的效益，以及油麻地東和油麻地西工程的特色。同學們亦透過 STEAM工作坊，親手製作挖土機

模型以了解挖土機於中九龍幹缐建設中的角色。 

 

 



 

 

 


